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Trongårdsklubben 
Referat fra rådsmøde 6. marts 2023 kl. 10 Billardstuen Trongården 
Tilstede: John Gredal, Torben Hansen, Jørn Ole Jensen, Hans Jørgensen, Io Kofod, Margit Petersen, 
Susanne Borch Reesing, Olle Sommer, Werner Tønnesen, og Inger Juel-Jacobsen (referent).  
 
Punkt 1. Godkendelse og opfølgning af referat fra møde den 6. februar 
Rettelse til punkt 4: Det er John, der har søgt om tilskud fra kommunen. 
Opfølgning: John har undersøgt mulighed for at få tilskud fra Det Grønne Hus. Hvis kommunen giver 
tilskud, kan man ikke samtidig få tilskud fra Det grønne hus. I øvrigt skal det være et konkret projekt 
der søges tilskud til. 
Margit har ikke fået endeligt svar fra Frede ang. musik og sang den 15. maj. John kan derfor ikke give 
besked til hjemmesiden/Kirsten endnu. 
Referat blev herefter godkendt og underskrevet. 
 
Punkt 2. Nyt fra formanden 
Der er nu 87 medlemmer, der har betalt og nu mangler 21, som tidligere har været medlemmer. 
Io udleverede liste over medlemmerne til rådet. 
Hvis ikke der bliver sang og musik mandag den 15. maj, kan der evt. arrangeres en ekstra 
fællesspisning 4. maj. 
Der er d.d. ingen tilmeldte til Foredrag den 20. marts i Sognegården, men der er først deadline for 
tilmelding den 13. marts. 
 
Punkt 3. Evaluering af fællesspisning 23. februar 
Der var 35 tilmeldte, Maden og stemningen var god.  
Rådet skal lige blive fortrolig med tilmeldingen på mobilepay, og at det blev præciseret, at er de, som 
har ansvaret for arrangementet, der også har ansvaret for en opdateret liste med tilmeldte. Det vil være 
en fordel, hvis der på forhånd er taget stilling til om der skal serveres kaffe. 
Werner foreslog at der kunne pyntes op med de batteridrevet høje lys, som blev indkøbt til 
julefrokosten 
 
Punkt 4. Økonomi 
Io uddelte oversigt over økonomien. Der er endnu ikke kommet svar fra kommunen om tilskud. 
 
Punkt 5. Forslag fra Olle til Forsommertur til Nivågård. 
Tanken er at der kunne samkøres i private biler. Der er særudstilling ”Kunstnerkolonierne Hornbæk og 
Arild” frem til 11. juni og det koster 90 kr.- i entre per person i en gruppe. Haven er meget betagende 
når Rhododendron blomstrer. 
Frokost kunne indtages i Bolettes Gæstebud eller Madhallen i Helsingør. Tak til Olle for godt forslag. 
Fordele og ulemper ved at køre i egne biler contra fælles bus blev debatteret 
Beslutning tages, når der ved næste møde er kommet svar fra kommunen ang. tilskud. 
 
Punkt 6. - Generalforsamling onsdag den 19. april - planlægning til Jubilæet 
Dagsorden ifølge vedtægterne. 
Rådet foreslår forhøjelse af kontingentet til 150,- kr. som skal meddeles ved indkaldelsen 
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Ved §7 skal ordlyden ændres, da Trongårdsbladet er erstattet af hjemmesiden. 
På valg i ulige år er Susanne, Io, Torben og Inger. Torben ønsker ikke genopstilling. 
Suppleanter er på valg hvert år. Hans er 1. suppleant, Margit 2. og Olle 3. suppleant 
 
En del forslag angående servering til Jubilæet blev debatteret. Jørn undersøger, om det kan lade sig 
gøre at holde Generalforsamlingen på 1) Kildegården, 2) Sct. Helene eller 3) Søstjernen, og hvor 
deltagerne selv køber drikkevarer på stedet. 
Når Jørn har svaret, meddeles det via mail til rådet. 
Hvis det ikke kan arrangeres et af de ovennævnte steder, er alternativet Forsamlingshuset og mad 
udefra. 
 
Punkt 7. Eventuelt 
Til foredraget: Livet som fængselspræst i Horserød med Mary Larsen den 20. marts, kan 5 fra rådet 
deltage. 
Det blev foreslået, at der ved generalforsamlingen blev spurgt om, hvilke emner til foredrag 
medlemmerne kunne tænke sig at rådet arrangerede. 
 
Næste møde.3. april kl. 10 i Billardstuen 
 
 


